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Łódź,	17	kwietnia	2025	r.	

Hanna	Zdanowska	

Prezydent	Miasta	Łodzi	

	 											

ODPOWIEDŹ	

na	pismo	w	sprawie	remontów	ul.	Wojska	Polskiego	z	dnia	14	marca	
2025	r.		

Szanowna	Pani	Prezydent,	

nawiązując	 do	 odpowiedzi	 na	 interpelację	 w	 sprawie	 remontu	 ul.	 Wojska	 Polskiego,	
która	 została	 opublikowania	 w	 dniu	 14	 marca	 2025	 r.	 muszę	 poinformować,	 że	
wskazane	w	niej	rozwiązania	są	dalece	niewystarczające.		

W	 odpowiedzi	 na	 interpelację	 Wiceprezydent	 Miasta	 Łodzi	 wskazuje,	 że	 prace	
utrzymaniowe	 na	 drodze	 gruntowej	 Czeremoska	 przeprowadzane	 są	 2	 razy	 w	
roku,	a	częstsze	ich	przeprowadzanie	możliwe	jest	tylko	w	sytuacjach	awaryjnych,	kiedy	
stan	nawierzchni	jest	na	tyle	zły,	że	uniemożliwia	bezpieczny	przejazd.		

Według	 opinii	 osób	 zamieszkujących	w	 okolicy	 przedmiotowej	 drogi,	 częstotliwość	 ta	
nie	 jest	 wystarczająca.	 Mieszkańcy	 informują,	 że	 stale	 dochodzi	 do	 zalewania	
nawierzchni	 oraz	 powstawania	 nierówności	 uniemożliwiających	 sprawne	 poruszanie	
się.	 Dodatkowe	 obciążenie	 stanowi	 fakt,	 że	 ul.	 Czeremoska	 stanowi	 również	
alternatywną	drogę	dojazdu	do	znajdującego	się	w	pobliżu	Uniwersyteckiego	Centrum	
Pediatrii	im.	Marii	Konopnickiej,	a	co	za	tym	idzie	-	jest	użytkowna	znacznie	częściej	niż	
w	celu	dojazdu	do	znajdujących	się	na	niej	posesji.		

W	związku	z	powyższym	zwracam	się	z	prośbą	o	regularne	przeprowadzanie	prac	
utrzymaniowych	na	ul.	Czeremoskiej	tj.	co	najmniej	4	razy	rocznie.	

Poniżej	zamieszczam	fotograPie	przedstawiające	stan	nawierzchni	ul.	Czeremoskiej.	

Z	wyrazami	szacunku	

Beata	Bilska	



               

	



               

	



               




